
Wnioski sesja 28.09.2017: 

 

1. Ul. Stefana Żeromskiego – pojawiło się kilka wyrobisk, szczególnie na 

odcinku od ul. M.Dąbrowskiej do K.K. Baczyńskiego. Proszę o naprawę. 

 

2. Aleja klonowo-lipowa przy stawku za kościołem św. Piotra – została 

w kilku miejscach, najbardziej błotnistych, wysypana drobnymi 

kamieniami, co zamiast ułatwiać, stanowi duże utrudnienie w poruszaniu 

się, o czym mam sygnały od mieszkańców. Prośba o utwardzenie może 

jakimś innym materiałem, który by się po prostu tak nie mielił pod nogami. 

Tam znajduje się gruba warstwa tych kamieni, może to jest powód takich 

utrudnień. 

  

3. Szkoła Podstawowa nr 7 – temat bieżni lekkoatletycznej, to jest też mój 

pisemny wniosek do budżetu na 2018 rok. Jako rodzic też to mówię – na 

początek warto chociaż przygotować odpowiednio teren przy szkole, w 

sąsiedztwie placu zabaw, aby dzieci nie musiały biegać wokół ogromnego 

budynku szkoły, co stanowi duże niebezpieczeństwo, m.in. niejednokrotnie 

znikają z oczu nauczycieli. Gdy pojawi się taka możliwość, warto postarać 

się o pozyskanie środków zewnętrznych na budowę profesjonalnej bieżni, 

co zawiera również mój ww. wniosek pisemny. 

 

4.  Ul. Poli Gojawiczyńskiej – interpelowałam dziś w sprawie m.in. i tej 

ulicy, odnośnie uzupełnienia w niej trzeciej warstwy ścieralnej. Krawężniki 

powinno udać się wymienić i uzupełnić podczas wykonania tego 

uzupełnienia, jak to ma miejsce przy budowie ulic, czyli kompleksowo.   

 

 

 

 


